
Bestyrelsesmøde d. 22. August 2020. 

Bankskifte 

Kim arbejder på at få diverse på plads for at overtage opgaven fra KE. 

Hans, Torsten og Kirsten skal snarest fremsende kopi af / foto af pas og sygesikringsbevis til 

Kim. 

Når alt er på plads undersøger han mulighederne for billigere bankforbindelse. 

En af de større kassereropgaver er inddrivelsen af kontingent. Kim undersøger, hvorvidt 

kommunen kan/vil foretage inddrivelsen via ejendomsskatten. 

Vejskilte / gennemkørsel forbudt. 

Kirsten ansøger h.h.v. kommune og politi om opsætning af Gennemkørsel forbudt skilte ved 

begge indkørsler til området, og beder kommunen om at sikre, at GPS ikke viser området, 

som gennemkørselsveje. 

Byggesager. 

Thorsten og Orla forsøger at få kommunen til at udmønte en ensartet procedure for 

behandling af byggesager, herunder at sikre høring af naboer og Grundejerforening 

Ny hjemmeside. 

Kirsten har fået adgangskode til nuværende site. Viser de øvrige bestyrelsesmedlemmer 

udkast til nyt site, oprettet i Webnode. Ønsker om søgefunktion og selvstændig overskrift, 

hvor deklarationens beskrivelse af byggebetingelser fremgår. K arbejder videre herunder 

afsøgning af priser for de forskellige udgaver. Da ret mange dokumenter skal overføres via 

scanning, indkøber foreningen en scanner til formålet. Orla foretager indkøbet. 

Udvidelse af sommerhusområdet. 

Thorsten og Kirsten indsender høringsbidrag inden fristens udløb d 5.10. 

Årshjul for bestyrelsens opgaver. 

Orla opdaterer det nuværende årshjul.  Han sender redigeret udgave til os andre, som så 

kan komme med input. 

Dato for generalforsamling. Generalforsamling af holdes første søndag i april, med mindre dette 

er Påske søndag. Hvis første søndag i april er Påske søndag afholdes generalforsamlingen anden 

søndag i april.  

 

 

 

 



 

Generalforsamling 2021: søndag d. 11. april 2021. 

Næste bestyrelsesmøde d. 7 marts 2021. 

Ved behov indkalder formanden til møde i den mellemliggende periode. 

Placering af opgaven vedr. indkøb og opfyldning af hundeposer drøftes. Vi bliver enige om 

ikke fortsat vil tilbyde denne service, da vi mener at hundeejerne må medbringe egne poser. 

Stativet fjernes. 

Status på regnskab. Der er en del løse ender, som Kim fortsat arbejder på.  

Jubilæumsfest 

Festudvalget har bedt om beslutning fra bestyrelsen vedr. indhold, form, sted og dato. 

Vi skal have foretager forhånds tilmeldinger og endelig tilmelding inden 

generalforsamlingen.  

Festen afholdes primo el. medio august.  Det er ikke muligt af gennemføre arrangementet 

på den grund, som var planlagt til i år. Vi er enige om at afholde festen på Ebeltoft 

Gårdbryggeri med bustransport ud og hjem. Gårdbryggeriet har nogle samarbejdspartnere, 

som kan lever mad. Vi tænker også, at de som har lyst kan gå sammen derud. Vi forestiller 

os et budget på max 25.000 kr. Thorsten laver oplæg til festudvalget. 

Beplantning. 

Hans tager kontakt til grundejer, som har klaget til bestyrelsen over for høj beplantning. 

Vejbump 

Orla tager kontakt til entreprenør vedr. forlængelse af vejbumpet ved indkørslen på 

Hjuldampervej. 

 

 

 

 


